
De Rooms Katholieke Voetbal Vereniging  Zwaagdijk dankt u allen 

voor de mogelijkheid om in te spreken tijdens deze 

commissievergadering. Tijdens dit inspraakmoment willen wij graag 

onze reactie geven met betrekking tot het voorstel van de 

bezuiniging en harmonisatie groene sportvelden. 

Inleiding: 

Een traject van een lange adem wat nu eindelijk tot een eind wordt gebracht. Een wens van de politiek 

maar ook van de verenigingen. Onzekerheid over de te varen koers was hier debet aan. Het besluit van 

de bezuiniging en harmonisatie stamt nog van een vorige coalitie, de uitvoering hiervan moet gedaan 

worden door de huidige coalitie. Het huidige voorstel wat nu besproken wordt is het meest realistische, 

maar voor ons nog steeds een, te ingrijpend voorstel. 

 

In het coalitie akkoord staat benoemd dat wij de coalitie mogen aanspreken op het behouden van de 

leefbaarheid en de bevorderen hiervan. Maar ook het bereikbaar houden van sport.  

 

De coalitie vind dat sportverenigingen een belangrijke sociale functie vervullen. Goede sportfaciliteiten 

dragen bij aan de kwaliteit van het leefklimaat en welzijn van ons allemaal. Het voorstel wat nu voorligt 

draagt niet bij aan het verbeteren van de sociale functie en dus ook niet van de leefbaarheid. Wij 

hebben de afgelopen jaar al veel bezuinigd binnen onze vereniging en proberen al op verschillende wijze 

geld te genereren. Echter de rek is er inmiddels wel uit. Wij hebben dus al veel extra inzet gevraagd van 

onze leden, om dit nu te waarderen met een hoge contributieverhoging lijkt ons niet fair.  

 

Geschiedenis: 

Eerst gaan we terug in de tijd, Zwaagdijk is een klein katholiek lintdorp met een katholieke 

voetbalvereniging. De kerk steunt de katholieke voetbalvereniging. De belangrijkste steun die wij kregen 

van de kerk, is dat wij gebruik mogen maken van de gronden welke wij nu gebruiken als 

wedstrijdvelden. Verder hebben diverse landeigenaren, het mede mogelijk gemaakt dat de toenmalige 

gemeente Wervershoof voor een lage prijs de gronden hebben verkregen, welke we nu gebruiken als 

ons trainingsveld. 

 

Ook hebben wij geluk met onze lokale families. Eén familie (familie Langendijk), die goed gezind was 

met het verenigingsleven van Zwaagdijk heeft zelf onze lichtmasten geschonken. De kerk en de lokale 

gemeenschap heeft de vereniging en de gemeente hierdoor behoorlijk wat geld bespaard. Dit verklaart 

ook de lage jaarlijkse bijdrage die wij betalen aan de gemeente.  

 

Voordeel wordt nadeel: 

Onze opgebouwde voordelen zijn in het nieuwe voorstel NIETS meer waard. Dit omdat er opeens niet 

meer gekeken wordt naar het eigendom van het veld . Met andere woorden, het voordeel wat de kerk 

onze vereniging deed toekomen, wordt nu ten gunste gesteld aan alle verenigingen. Dit is nooit de 

intentie geweest van de kerk. Wij verzoeken u daarom in overweging te nemen om ons een jaarlijkse 

korting te verstrekken van € 720 (2 x € 360). Dit conform ons voordeel zoals we die nu hebben. Wij 

vinden eigendom wel degelijk bepalend. Wij verwachten geen korting vanwege het eigendom van onze 

lichtmasten, wel verwachten we dat het technisch onderhoud hiervan door gemeente wordt uitgevoerd.  

 

 

 



Overige punten van bedenkingen: 

Verhoging bijdrage  Wij gaan van een jaarlijkse kostenpost van € 360 naar een jaarlijkse kostenpost 

van ruim € 3.600. Deze verhoging moet opgevangen worden door onze huidige leden. Een verhoogde 

contributie zal voorgesteld worden in de eerstkomende ledenvergadering, met de hoop dat de leden 

deze verhoging zullen accepteren.  

 

Het voorstel bevat een overgangsregeling van de verenigingen die meer als 25% gaan betalen. Dit 

betreft VVW (+60%), Strandvolgels (+109%), Spartanen (+90%) en RKVV Zwaagdijk (+913%).Wij hadden 

voorgesteld om deze verhoging in stappen door te voeren. Onze opmerking is deels opgevolgd, echter 

wij hadden een termijn van 5-10 jaar voorgesteld. De gemeente stelt 3 jaar voor. Om e.e.a. ook goed uit 

te kunnen leggen aan onze leden, stellen wij voor om deze overgangsregeling te verruimen naar 5 jaar. 

Hierdoor vallen de contributieverhogingen binnen de perken. Tevens kunnen we de evaluatie na 5 jaar 

dan als goed meetpunt gebruiken. (De meerkosten, van dit specifieke onderdeel, zijn  over 5 jaar voor 

de gemeente zijn slechts € 3.286) 

 

Nut en noodzaak  Er is een harmonisatie gemaakt. Enkele verenigingen zien hun begroting gunstiger 

worden, enkelen zien hun begroting erg nadelig worden. Wij zitten in de laatste categorie. Dat is een 

forse tegenvaller, die ons inziens groter is dan gewenste situatie. Echter ons inziens is er ruimte om onze 

gedane voorstellen te financieren. Dit met een schuin oog kijkend naar het begrotingsoverschot van € 

78.000 voor de Dres.  

 

Wij hebben ons altijd constructief opgesteld in deze harmonisatietaak, ditzelfde verwachten wij ook van 

de gemeente Medemblik. Wanneer dat gebeurt, dan is de continuïteit van onze vereniging beter 

geborgd. 

 

Resumé: 

Hieronder vinden jullie in chronologische volgorde de impact, per jaar, van ons gevraagde voorstel. 

  

Jaar Huidige 
compensatie 
overgangstermijn 
3 jaar 
(A) 

Gevraagde 
compensatie 
overgangstermijn 
5 jaar 
(B) 

Gevraagde 
huurcompensatie 
gebruik velden 
kerk 
(C) 

Totaal verschil 
(extra gevraagd 
aan gemeente) 
 
(B – A + C) 

2018 € 2.190 € 2.628 € 720 € 1.158 
2019 € 1.095 € 1.972 € 720 € 1.596 
2020 € 0 € 1.314 € 720 € 2.034 
2021 € 0 € 657 € 720 € 1.377 
2022 en verder € 0 € 0 € 720 € 720 

 

Tot slot: 

Wij hopen dat de politiek onze prangende situatie begrijpt. Wij hopen tevens dat u onze punten wilt 

meenemen in de meningsvormende commissie  en wellicht kunt aansturen tot een aanpassing van het 

raadsvoorstel wat nu voor u ligt. 

 

 

 

 




